



AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN

Verslag 166 van de vergadering van 17.08.2023 in Sint-Niklaas – Witte Molen
(aanvang 19u30 – einde 22u45)

Aanwezig : Peter BUYSE - Eric FELS – Georges ROBBE – Roger VAN de VYVER - Marc VAN RYSSEL en Stijn VERSTICHEL (stakeholders A1) -- Kris FELS (BO) -- Joke RENNEBOOG (kandidaat PGA)

Verontschuldigd : Jan VAN LANTSCHOOT (BO)

1.KENNISMAKING

Joke Renneboog is kandidaat PGA, stelt zich voor en licht toe waarom zij haar kandidatuur stelt.

2.VERSLAG VERGADERING 165 van 07/06/2023 wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.

3.OVERZICHT MAILS van 08/06 tot vandaag – Het overzicht is beknopt en vergt geen extra commentaar.

4.INFO VAN ONS ANKERPUNT – Stijn geeft toelichting bij volgende hem aangereikte items :

- Regels U10 : het zou nuttig zijn deze te hernemen op de website en toe te lichten tijdens de APVC
 - U16M : er is geen nood aan tekstuele wijzigingen in het HHR. Volgens ons heeft het competitie management de vrijheid om een “wildcard” te voorzien.
 - Een duidelijke “finetuning” van verwachtingen van clubondersteuning/afgevaardigden/ankerpunt is aan de orde.
 - Geldigheid medische fiches
 - Vraag van een Spaanse scheidsrechter om hier, tijdens zijn tijdelijk verblijf, officiële wedstrijden te leiden werd onder- vangen door hem als clubref te laten optreden.
 - Vraag van een Frans gezin met speelster en scheids om hier basketmogelijkheden voor te stellen.
 - Vergoeding voor refs bij aanduiding voor een wedstrijd BNT Youth
 - Kandidatuur PGA
- Aansluitend geeft Kris toelichting bij het ontwerp van digitale scheidsrechterscursus met modules naar gelang het niveau.

5. ALGEMENE VERGADERING 02/09

- FINCOM 16/08 - Roger en Kris geven toelichting bij de het voorstel van een totaal nieuwe invulling van CD 201 waarin rekruteren van refs beloofd wordt in plaats van het beboeten van clubs wegens een tekort. Afhankelijk van de stemming op de AV wordt dit het laatste seizoen met de huidige regelgeving. Wij verwachten evenwel dat de federatie het nieuwe systeem mee zal ondersteunen.
- WETCOM – Peter geeft een korte duiding bij de niet werking. De vraag voor heropstart kon niet waar gemaakt worden gezien de voorstellen pas laat aangeleverd werden. Het reanimeren van wetcom door het BO is een noodzaak. Anderzijds hervat de werkgroep statuten zijn activiteit op 18/09.
- Bij de voorliggende teksten hebben we volgende opmerkingen :
 - art.73 – het is volgens ons belangrijk dat vermeld wordt dat de clubs een email moeten sturen aan de door hen geschrapte leden
 - art. 429 – de voorzitter van de ARR kan wel lid zijn van het adviescomite maar geen voorzitter van meet af aan.
 - Een definitie van een beveiligde zending moet opgenomen worden.
 - Een aantal tekstuele fouten wordt nog bezorgd.

6. APVC 15/09

Een voorstel van agenda wordt doorgenomen en kan via het SG aan de clubs bezorgd worden.
Om verdere praktische afspraken te maken (zowel qua interventies als logistiek) plannen we nog een on line vergadering op 7/9

7. AANGEBRACHTTE ITEMS TER BESPREKING

- Roger heeft een inventaris gemaakt van de grootte van de jeugdreeksen en stelt vast dat er veel reeksen met 5 ploegen zijn wat inhoudt dat het korte competities zijn. Hij zal hieromtrent toelichting vragen aan de competitie manager.
- Peter kreeg vragen van clubs die na de vakantie vaststellen dat een deel van hun jeugdspelers (voornamelijk U12 en lager) niet meer opdagen. Zij hebben hiervoor wel lidgeld betaald. Vraag is of dit kan terugbetaald worden door BVL. Anderzijds is het misschien ook een optie om de lidgelden voor U12 en lager pas te factureren eind september.



basketbal
vlaanderen

PGA/OVL/17-08-2023/p.2

VOLGENDE VERGADERINGEN :

- Donderdag 07/09/2023 om 19u30 on line
- Woensdag 04/10/2023 om 19u30 in Witte Molen in Sint-Niklaas

Verslag
Eric Fels